



*Protokoll 20090823*

Protokoll fört vid Styrelsemöte 09-08-23 kl 20:00 SKYPE

Deltagare: SM3SZW Sven-Henrik, SM3FVG Holger, SM3GHN Jan-Bertil, SA3AZK Micke, SA3AAG Sten, SA3ARC Magnus, SA3BEN Micke W.

**§ 1. Mötets öppnande**

**§ 2. Val av justeringsman:** SA3AAG Sten valdes till justerare.

**§ 3. Föregående mötesprotokoll:** Lades till handlingarna.

**§ 4. Rapporter:**

- i. Ekonomi  
Bank 25100:-, Postgiro 8500:-, Kassa 2000:-.
- ii. Torpet:  
Ved hämtas från SM3FVG Holger samt SM3TIR Sven. Vägen grusas innan September månads slut. Antennkärra körs bort. Internet fixas. Antennväxel för HF lagad. Luftvärmepump installerad av SA3AMP Henrik. Städ dag på Torpet, 12 September?
- iii. Packet:  
APRS på Brattåsen.
- iv. Repeater:  
Kolla upp repeater på Åreskutan innan kabinbanan slutar gå?.
- v. Samband  
Valnetrofén genomförd med 6 operatörer. Kommande rallyn: Grus-Ove 5/9 samt Fjällhalsenrallyt 26/9. Operatörer behövs. Faktura för Jämtrallyt betald.
- vi. VHF/UHF  
VHF masten snart reparerad.
- vii. Internet  
Upprensad hemsida. Planer på helt ny hemsida finns.
- viii. 80 betalande medlemmar, Ska betalande medlemmar synas på hemsida?
- ix. Klubben förvaltar fyren, Ska denna in i 19" rack på Brattåsen?

**§ 5 Beslut i s m rapporter.**

Ved från Holger och Sven hämtas, Sten organiserar detta. Sten ser till att antennkärra forslas bort. Städ dag 12 Sept, Kl 09:30-15:00. APRS på Brattåsen skjuts på framtiden. Eventuell koll av repeater i Åre görs utan ersättning från JRA. Påbörja medlemsregister med namn och signal på hemsida. SA3BEN kollar med SM3PXO om ev rackmontage av 50 Mhz fyr.

**§ 6 Hemsidan**

Under arbete.



**§ 7 Kurs**

Kursstart? 2 helger 7/11, 21/11? Holger kollar med SM3GFN.

**§ 8 JOTA**

Signal: 8S3BP. Operatörer behövs.

**§ 9 SAC CW/SSB**

SM3CVM Lars informerar om SAC innan contestdatum. Loggprogrammet Wintest införskaffas för 550:-, SA3AZK köper in licens för detta. Signalen SK3A ska användas vid SAC, Denna signal betalas genast.

**§10 Distrikt 3 möte**

3 oktober i Östersund på Campus, Lokal bokad genom SM3CVM Lars, Loppis och fika på Torpet efter möte. Datum för planering-Nästa styrelsemöte.

**§ 11 Överlämning av sekreterarmaterial**

Sten kontaktar SM3IKQ Tommy om detta.

**§ 12 Övriga frågor**

Rätt emailadress till SM3SZW Sven-Henrik. SM3GHN Jan-Bertil undrar om JRA vill sälja en av Hunter II apparaterna som finns liggande??

**§ 13 Nästa styrelsemöte**

Torsdag 3/9 Kl 17:00 på Torpet.

**§ 14 Avslutning**

Ordförande tackar för visat intresse.

Vid protokollet

Justerare

Mikael Wejsling

Sten Söderberg